

# ENGIE - DESSINE-MOI LA HIGH-TECH

## CLASS40 N° 175

DESIGN: MAX 40  
ARCHITECT: DAVID RAISON

SHIPYARD: JPS PRODUCTION  
FIRST LAUNCH: 2022



### SKIPPER: AINA BAUZA ROIG

30 years old

Espagne



- ★ Solo Transatlantic World Record 2024 - Cadiz to Bahamas
- 3<sup>rd</sup> Armen Race 2025
- 7<sup>th</sup> Rolex Fastnet Race 2025



### CO-SKIPPER: AXELLE PILLAIN

34 years old

France



- ★ 3<sup>rd</sup> Armen Race 2025
- 7<sup>th</sup> Rolex Fastnet Race 2025

#### A WORD FROM THE SKIPPER

*We are so excited to be sailing this prologue to Cádiz, the first leg of the Globe40. For us, it's a fantastic training opportunity and a great way to complete our qualification for the Transat Café L'Or.*

*It's incredible to be able to sail alongside the other boats taking on a round-the-world challenge and to head to Spain. Cádiz is a special place for me – it's where I began my world record journey, and I was warmly welcomed there. So when the opportunity came up, I didn't hesitate for a second to return with our new boat.*

*This will be our very first double-handed race after doing so much sailing as part of a crew. I'm sure it will be an amazing experience – Axelle and I make a great team, and we are ready to give it our all on the water. We can't wait to cross the start line and share this adventure with everyone following us.*

#### LE MOT DU SKIPPER

*Nous sommes très heureux de participer à ce prologue vers Cadix, la première étape du Globe40. Pour nous, c'est une formidable opportunité d'entraînement et un excellent moyen de valider notre qualification pour la Transat Café L'Or.*

*C'est incroyable de pouvoir naviguer aux côtés des autres bateaux qui participent à ce défi autour du monde et de mettre le cap sur l'Espagne. Cadix est un endroit spécial pour moi : c'est là que j'ai commencé mon périple vers le record du monde, et j'y ai été chaleureusement accueillie. Alors quand l'occasion s'est présentée, je n'ai pas hésité une seconde à y retourner avec notre nouveau bateau.*

*Ce sera notre toute première course en double après avoir tant navigué en équipage. Je suis sûr que ce sera une expérience incroyable : Axelle et moi formons une excellente équipe et nous sommes prêts à tout donner sur l'eau. Nous sommes impatients de franchir la ligne de départ et de partager cette aventure avec tous ceux qui nous suivent.*